



最低選修科目學分/時數 Minimum Electives Courses Credit / Hour	12	12	12	12	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
總學分數/時數累計 Credits / Hours Total	14	14	14	14	3	3	3	3	0	0	0	0	0	0	0	0

備註Note:

- 一、 畢業學分至少38學分(含必修書報討論2學分、必修論文6學分、選修30學分)  
Students In-service Master degree program of Distribution Management are required to take 38 credit hours (including Thesis 6 credits, Seminar 2 credit, General Electives Courses and Department Electives Courses at least 30 credits).
- 二、 學生應於申請學位考試前至「教育部臺灣學術倫理教育資源中心」網路平臺完成學術研究倫理教育課程，至少6小時課程。  
Students need to complete the academic research ethics education course for at least 6 hours before the final degree application.
- 三、 海外研習：於暑假開課，並安排赴海外研習。學分計入碩二上學期。  
Study Abroad: The course will start during the summer vacation and be arranged to study abroad. Credits are included in the first semester of the second year of the master's degree.
- 四、 為因應法規變更、評鑑建議或政府計畫規定等外在因素，本系保有調整學分計畫之權利。若有修訂，將於學期開始前公告，並明確說明修訂內容、影響範圍及相關配套措施，以保障學生權益。  
The department reserves the right to adjust the curriculum in response to external factors such as changes in regulations, suggestions of evaluation and accreditation, or government program regulations. If there are any revisions, will be announced before the start of the semester, and the revised content, scope of impact, and related supporting measures will be clearly stated to protect the rights and interests of students.